
PROTOKÓŁ NR L/14 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 24 czerwca 2014 r. 
 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram L sesję rady gminy Kostomłoty.  
Witam na dzisiejszej sesji wiceprzewodniczącego rady powiatu średzkiego Kazimierza 
Bubę, radnego powiatowego Marka Bawoła i Stanisława Wichę, zaproszonych gości, 
sołtysów i radnych.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytam proponowany porządek obrad: 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej  sesji. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych.        
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”.  
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2014. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kostomłoty dla terenu położonego w zachodniej części wsi 
Kostomłoty. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 

13.  Podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty obejmującego zabytkowy 
park  
wraz z zespołem folwarcznym w miejscowości Ramułtowice,  w granicach działki nr  
40, obręb Ramułtowice. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XX/110/12 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 28 lutego 2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany „miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów wsi 
Wichrów oraz terenów położonych w południowej części wsi Kostomłoty dla 
lokalizacji farmy wiatrowej wraz z niezbędną infrastrukturą”.  

15.  Podjęcie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały nr XXVIII/134/08 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kostomłoty dla terenów położonych w obrębach Jenkowice, Kostomłoty, Piersno, 
Samborz, Zabłoto, przewidzianych pod lokalizację siłowni wiatrowych wraz z 
niezbędną infrastrukturą. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały nr XXVIII/137/08 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany „miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów wsi 
Wichrów oraz terenów położonych w południowej części wsi Kostomłoty” dla 
lokalizacji siłowni wiatrowych wraz z niezbędną infrastrukturą. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLI/201/09 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 25 sierpnia 2009 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla 
terenów położonych w obrębach Bogdanów, Godków, Kostomłoty, Paździoro, 
Piotrowice, przewidzianych pod lokalizację farmy wiatrowej wraz z niezbędną 
infrastrukturą. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/206/13 Rady Gminy 



Kostomłoty z dnia 30 kwietnia 2013 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kostomłoty. 

19.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na częściowe rozwiązanie umowy 
nieodpłatnego przekazania własności nieruchomości i na przeniesienie własności  
nieruchomości oznaczonej jako działki nr 76/5 i 76/6 obręb Budziszów na Skarb 
Państwa 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  numerem działki 70/27 o pow. 
0,04925 ha. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na 
komórkę zlokalizowaną na działce oznaczonej nr ewidencyjnym 70/27. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  numerem działki 70/30 o pow. 
0,0385 ha. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty na komórkę zlokalizowaną na działce oznaczonej nr ewidencyjnym 
70/27. 

24.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół 
w Kostomłotach. 

25.  Sprawy bieżące. 
26.  Zakończenie obrad L sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są uwagi do proponowanego porządku 
obrad? 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Wnioskuję o wykreślenie z porządku obrad sesji rady 
gminy pkt. 11 -  „podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla terenu położonego w zachodniej 
części wsi Kostomłoty”. Swój wniosek uzasadniam tym, że wnioskodawca, właściciel 
gruntów nie wywiązał się ze zobowiązań, które dotyczą innych obszarów. Do czasu 
wyjaśnienia sprawy wnoszę o niepodejmowanie uchwały o uchwaleniu tego planu 
miejscowego. Również wnoszę, w związku z dzisiejszym spotkaniem przed sesją, o 
wykreślenie pkt 14 – „podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XX/110/12 Rady 
Gminy Kostomłoty z dnia 28 lutego 2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany „miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz 
terenów położonych w południowej części wsi Kostomłoty dla lokalizacji farmy wiatrowej 
wraz z niezbędną infrastrukturą” z uwagi na toczące się postępowanie dotyczące zmiany 
lokalizacji GPZ-tu. Być może trzeba będzie ten plan kontynuować, w celu takiego 
uregulowania prawnego, które będzie zgodne ze stanem faktycznym. Co do pozostałych 
punktów nie mam żadnych wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeśli chodzi o pkt. 17, to przed pkt 17 
zrobimy przerwę i tak jak rozmawialiśmy na spotkaniu przed sesją, ustalimy jak do tego 
się odniesiemy. Kto jest za skreśleniem z porządku obrad pkt 11 proszę o  podniesienie 
ręki do góry. 

  kto jest za – 13 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Kto jest za wykreśleniem  z porządku obrad  
pkt 14 proszę o  podniesienie ręki do góry. 

  kto jest za – 13 głosów  
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kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Proponowany porządek obrad będzie od pkt 
1 do pkt 24. Kto jest za przyjęciem porządku obrad proszę o podniesienie ręki do góry: 
kto jest za – 13 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
Na sesji obecnych jest 13 radnych. Wszystkie podjęte dzisiaj uchwały będą prawomocne.  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej  sesji. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych.        
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”.  
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2014. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 
12.  Podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty obejmującego zabytkowy 
park wraz z zespołem folwarcznym w miejscowości Ramułtowice,  w granicach 
działki nr 40, obręb Ramułtowice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały nr XXVIII/134/08 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kostomłoty dla terenów położonych w obrębach Jenkowice, Kostomłoty, Piersno, 
Samborz, Zabłoto, przewidzianych pod lokalizację siłowni wiatrowych wraz z 
niezbędną infrastrukturą. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały nr XXVIII/137/08 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany „miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów wsi 
Wichrów oraz terenów położonych w południowej części wsi Kostomłoty” dla 
lokalizacji siłowni wiatrowych wraz z niezbędną infrastrukturą. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLI/201/09 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 25 sierpnia 2009 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla 
terenów położonych w obrębach Bogdanów, Godków, Kostomłoty, Paździoro, 
Piotrowice, przewidzianych pod lokalizację farmy wiatrowej wraz z niezbędną 
infrastrukturą. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/206/13 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 30 kwietnia 2013 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Kostomłoty. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na częściowe rozwiązanie umowy 
nieodpłatnego przekazania własności nieruchomości i na przeniesienie własności  
nieruchomości oznaczonej jako działki nr 76/5 i 76/6 obręb Budziszów na Skarb 
Państwa 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  numerem działki 70/27 o pow. 
0,04925 ha. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na 
komórkę zlokalizowaną na działce oznaczonej nr ewidencyjnym 70/27. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  numerem działki 70/30 o pow. 
0,0385 ha. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty na komórkę zlokalizowaną na działce oznaczonej nr ewidencyjnym 
70/27. 

22.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Obsługi 
Szkół w Kostomłotach. 

23.  Sprawy bieżące. 
24.  Zakończenie obrad L sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Do chwili obecnej nie wpłynęły żadne uwagi 
do protokołu. Uznaję, że protokół został przyjęty.    
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę pana wójta o przedstawienie 
sprawozdania z działalności Wójta Gminy za okres od dnia 21.05.2014 r. do dnia 
16.06.2014r. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła: 

1. Podjęcie inicjatyw uchwałodawczych w sprawach ujętych w porządku obrad 
(projekty uchwał). 

2. Udział w uroczystości nadania sztandaru dla SP Karczyce. 10 lat temu zostało 
nadane imię tej szkole. Braliśmy udział w tej uroczystości. Radzie rodziców, 
fundatorom oraz wszystkim organizatorom tej uroczystości pragnę gorąco 
podziękować. Mogliśmy razem świętować to wydarzenie. Pragnę również  
poinformować, że pani dyrektor z dniem 31 sierpnia kończy pracę w tej szkole. 
Trwają prace i procedura została uruchomiona, w celu wyłonienia dyrektora tej 
placówki.  

3. Ustalenie z LSSE zakresu działań dla uzbrojenia terenów objętych strefą. 
Zobowiązaliśmy się ze strony gminy opracować koncepcję odprowadzenia wód 
gruntowych z tego obszaru, a także wykonać projekt odcinka drogi do 
największego terenu, który tą strefą jest objęty. Legnicka strefa prowadzi już 
rozmowy  z inwestorami. Głównym problemem jest nadal prąd.  

4. Zakończenie koszenia poboczy dróg oraz obszarów stanowiących własność 
gminy (m.in. zrekultywowane wysypisko odpadów komunalnych). 

5. Rozstrzygnięcie przetargu na remont drogi Piotrowice-Szymanowice (droga 
będzie wykonywana zgodnie z technologią wypraktykowaną na drodze Czechy-
Rakoszyce oraz Karczyce-Pustynka). 

6. Zgłoszenie uwag do projektu ścieżki rowerowej Kostomłoty-Zabłoto. Komisja z 
udziałem przedstawicieli powiatu, gminy przeszła cały odcinek i wszystkie te 
uwagi zostały przyjęte przez powiat do realizacji.  

7. Wydanie zarządzeń w sprawie: 
a) zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2014 r. 
b) zmiany wpf Gminy Kostomłoty 
c) powołania komisji na okoliczność masowej śmierci pszczół w pasiece Pana 

Krzysztofa Adasia; ekspertyza wykazała, ze powodem zatrucia pszczół były 
środki chemiczne 

d) upoważnienia kierownika i pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Kostomłotach do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji w sprawie 
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Karty Dużej Rodziny. Dla rodziny, która będzie miała 3 i więcej dzieci będzie 
bardzo dużo uprawnień. Obowiązek opracowania takiej karty przekazano 
gminom. GOPS prowadzi działania w tym kierunku. Taka rodzina musi się zgłosić 
do GOPS. Szczegółowych informacji można zasięgnąć u kierownika GOPS.   

8. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• podziału nieruchomości – 2 
• nadania numeru porządkowego - 3 
• wycinki drzew - 7 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 2 

 
 

Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 
podatków)  

w okresie od 17.05.2014r. do 12.06.2014r. 
 

 
Liczba ogółem 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 20 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

36, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

13 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

23 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 6,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =6 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywna w części =0 
Pozytywne = 0 

    d. ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem = 2, z tego: 

 Odmowne = 0 
 Pozytywne = 2 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są jakieś pytania do sprawozdania? Nie 
widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  
 
Ad.5. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otrzymaliście państwo sprawozdanie z 
wykonania uchwał Rady Gminy. Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę. 
 
Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji złożono 1 wniosek. 
Wniosek został złożony przez radnego Mariana Fitę. Nie wnosi  pan uwag? 
 
Marian Fita – Nie. 
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Ad.7. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Dożynki odbędą się 6 września (sobota) w 
Osieku o godz. 14.30. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Chciałem podać informacje odnośnie montażu progów 
zwalniających. Od pewnego czasu wymagane jest przygotowanie projektu organizacji 
ruchu. Projekt wykonują fachowcy. Montując progi trzeba  w określonych odległościach 
zamontować określone znaki ostrzegawcze, określić w jaki sposób ruch będzie się 
odbywał, jakie pojazdy będą mogły tam przejeżdżać. Do tej pory było trochę inaczej. 
Wykonanie projektu to rząd wielkości kilku tysięcy. Należałoby się zastanowić co do 
słuszności działań, ponieważ w budżecie pieniędzy na takie projekty nie posiadamy.  
 
Ad.8. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
 
Ad. 9. 
Stanisław Wicha – Ja chciałem porównać strefę tą, którą my mamy przy autostradzie  do 
Komornik. Komorniki jak to radni Środa Śląska mówią jest „na zadupiu”, czyli nie ma 
głównych dróg, nie ma nic,  a popatrzcie się, ile powstało zakładów. Mieli taką możliwość, 
władze tak działały, że to powstało. My też mamy gruntu agencji, tam też były agencji. W 
1994 r. (to już historia) wójt Michalewski nie przyjął 150 ha za zaległe podatki z PGR przy 
autostradzie. I to tak się zaczęło. Teraz może państwo powiedzą, że jestem 
zainteresowany, bo na moim polu mają stać wiatraki. Jeżeli mamy możliwość otrzymania 
energii, czyli przewód już nam doprowadzi energię, to przepraszam bardzo, GPZ to jest 
„pikuś”. Jeżeli jest przekrój kabla taki, że w każdej chwili można postawić GPZ, to jest 
szansa, że te zakłady powstaną. Z wodą nie ma problemu, bo studnie się wierci 160 m za 
360.000 zł z wyposażeniem, z kanalizacją też gmina nie ma problemu. Zostaje energia. 
Ja rozumiem, są obawy, że nie powstanie ten GPZ. Jeżeli Tauron się zobowiąże, żeby 
powstał GPZ, ale jeżeli nie będzie tej infrastruktury wiatrakowej, to Tauron też może 
powiedzieć, że nie wiadomo, kiedy będzie GPZ. Nie jest prawdą, że w podstrefie 
ekonomicznej strefa ekonomiczna załatwia energię itd.; strefa pomaga. W Środzie Śl. 
wszystko załatwiał burmistrz. Załatwiał energię, drogi budował. Do jednego zakładu 
nawet drogę musiał wybudować za 1.500.000 zł  bo napyskował i drogi krajowe 
zażyczyły sobie takie zjazdy, że ich kosztowało to 1.500.000 zł. Nie było wyjścia. Dlatego 
tutaj, przedstawiciel firmy nie powiedział, bo teraz, jeżeli będzie tylko 6 wiatraków, czy 
im będzie się opłacało ten gruby kabel, żeby szedł tutaj, czy im będzie się opłacało, żeby 
ten cienki, i żeby dalej energii nie było. Ja poddaję myśli swoje. Jest szansa. Dwadzieścia 
lat nic na tej gminie nie powstało, żaden zakład praktycznie, tylko jeden Bisek. Dajmy 
szansę, żeby te zakłady powstały. I energię będzie musiał pan wójt załatwić, a nie pan 
prezes strefy. Wszystko sam. Trzeba temu inwestorowi praktycznie podać na tacy. Już 
państwo słyszeli, że wójt się zobowiązał już udrożnienia, sprawy odprowadzenia wód itd. 
W związku z tym to jest to do przemyślenia, czy chcemy mieć cokolwiek na tej gminie, 
czy nie chcemy mieć.  
 
Marian Fita – Ja odniosę się do tego. Ja panie radny Wicha jako laik, chodzi mi o to, że 
my w tym porozumieniu, czy co tam będzie sporządzone z firmami zainteresowanymi, 
przekrój przewodu jaki pójdzie tu zapewni powrót tej energii. O to nam chodzi, bo 25 
lutego było mówione, że energia może pójść tylko w jedną stronę. Nie ma możliwości. Tu 
chodzi, aby ten przekrój zapewnił, że ta energia wróci. A my nie mamy tego 
zagwarantowanego. 
 
Stanisław Wicha – Pan z firmy mówił, że będzie ta energia, że będzie taki przekrój 
przewodu, który zapewni 27 megawatów. To jest zapotrzebowanie energii na cały powiat. 
To jest potężna moc. Sam sprawdzałem w Tauronie i rozmawiałem z dyrektorem jak to 
jest. Czyli będzie potężna moc i będzie ten przerób dostosowany do mocy, którą 
zaproponuje Tauron. Tutaj kwestia porozumienia. Pan wójt na pewno będzie rozmawiał z 
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Tauronem i prezes strefy ekonomicznej, jakie przewiduje zapotrzebowanie 
przyszłościowo, żeby to powstało. Ale to jest jakby przyspieszenie tego, co Tauron. Jeżeli 
państwo nie rozmawiali  z Tauronem, to  z Tauronem są bardzo ciężkie negocjacje. Ja 
rozmawiałem, 160 megawatów do firmy ciągnąłem bezpośrednio z transformator itd. To 
są negocjacje, które nie trwają miesiąc, ale trzeba negocjować, trzeba wydusić to, co dla 
nas jest korzystne, dla społeczeństwa.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Panie radny mamy ten sam cel. Tak jak pan 
sam powiedział, musimy mieć pewność, że będzie GPZ i prąd.  
 
Stanisław Wicha – GPZ to jest własność Tauronu i Tauron buduje GPZ. Jeżeli mamy 
energię i mamy przewód, którym pójdzie ta energia, to sam GPZ to jest pryszczyk. 
Kwestia uzgodnień, położenia linii itd. trwa latami. Jeżeli to już mamy, to GPZ jeszcze 
tym bardziej, że pan przedstawiciel firmy powiedział, że będzie to w porozumieniu, w 
jakim terminie będzie ten GPZ. I zapewne w tym roku, już w porozumieniu ze strefą pan 
wójt też będzie wiedział mniej więcej jakie zakłady i jakie będzie zapotrzebowanie, i 
jakiej wielkości trzeba GPZ postawić. Bo postawić GPZ za kilka milionów i ten GPZ będzie 
stał niewykorzystany, to jest niegospodarność. Musi być w dwie strony działanie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Panie radny w 100% pana popieramy, myślę 
że całą rada i właśnie na ter pryszczyk oczekujemy, żeby mieć zapewnienie, że on u nas 
będzie. Będziemy na pewno nad tym pracować i o tym rozmawiać. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały omawiany był na spotkaniu. 
Wnoszę o nieodczytywanie projektu uchwały. Kto jest za nieodczytywaniem projektu 
proszę o podniesienie ręki?  

  kto jest za  - 13 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są zapytania do 
uchwały? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania nad odczytanym 
projektem uchwały. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Kostomłoty na rok 2014. 

  kto jest za  - 13 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2014 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie   
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
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zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty  została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały o przystąpieniu do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kostomłoty obejmującego zabytkowy park wraz z zespołem folwarcznym w miejscowości 
Ramułtowice,  w granicach działki nr 40, obręb Ramułtowice. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  o przystąpieniu do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kostomłoty obejmującego zabytkowy park wraz z zespołem folwarcznym w miejscowości 
Ramułtowice, w granicach działki nr 40, obręb Ramułtowice została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
uchylenia uchwały nr XXVIII/134/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 
roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla terenów położonych w obrębach Jenkowice, 
Kostomłoty, Piersno, Samborz, Zabłoto, przewidzianych pod lokalizację siłowni 
wiatrowych wraz z niezbędną infrastrukturą. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie 
uchylenia uchwały nr XXVIII/134/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 
roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla terenów położonych w obrębach Jenkowice, 
Kostomłoty, Piersno, Samborz, Zabłoto, przewidzianych pod lokalizację siłowni 
wiatrowych wraz z niezbędną infrastrukturą została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie   
uchylenia uchwały nr XXVIII/137/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów położonych w południowej części wsi 
Kostomłoty” dla lokalizacji siłowni wiatrowych wraz z niezbędną infrastrukturą. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Wszystkie uchwały były omawiane przed sesją, ale być może ktos jeszcze ma 
pytanie. Jeżeli nie, zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
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Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie 
uchylenia uchwały nr XXVIII/137/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów położonych w południowej części wsi 
Kostomłoty” dla lokalizacji siłowni wiatrowych wraz z niezbędną infrastrukturą została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – W związku z tym, że jesteśmy przed pkt 15. 
Na komisji wspólnej postanowiliśmy porozmawiać o tej uchwale przed podjęciem tej 
uchwały. Myślę, że każdy powinien się wypowiedzieć co do tej uchwały i zająć pewne 
stanowisko, czy podejmujemy tą uchwałę, czy nie. Chciałabym zrobić przerwę i 
porozmawiać o niej. Poproszę radnych obok do pomieszczenia. Ogłaszam 3 minuty 
przerwy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wznawiam obrady. Proszę panie radny. 
 
Mariusz Żałobniak – Proponuję wycofanie pkt 15 - podjęcie uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały nr XLI/201/09 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 sierpnia 2009 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Kostomłoty dla terenów położonych w obrębach Bogdanów, Godków, Kostomłoty, 
Paździoro, Piotrowice, przewidzianych pod lokalizację farmy wiatrowej wraz z niezbędną 
infrastrukturą ze względu na argumentację, jaką przedstawił dzisiaj przedstawiciel firmy, 
po to, żeby dalej dyskutować i móc dojść do porozumienia.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Propozycja jest o niepodejmowanie, 
wycofanie uchwały, czyli propozycja o zmianę porządku obrad, którą możemy zrobić w 
trakcie sesji i wycofanie z obrad pkt 15 - podjęcie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały 
nr XXVIII/134/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 roku w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Kostomłoty dla terenów położonych w obrębach Jenkowice, Kostomłoty, Piersno, 
Samborz, Zabłoto, przewidzianych pod lokalizację siłowni wiatrowych wraz z niezbędną 
infrastrukturą. Wycofujemy ją z porządku obrad, ponieważ pan w swoim wystąpieniu 
zapewnił nas, że te sprawy będą dogadane już do końca lipca i będą toczyć się prace na 
bieżąco. Następna sesja planowana jest na wrzesień, czyli tą sprawą będziemy się 
zajmować. Wcześniej będziemy prosić firmę o spotkanie. Kto jest za wycofaniem z 
porządku obrad projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry. 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej  sesji. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych.        
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2014. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kostomłoty. 

12. Podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty obejmującego zabytkowy 
park wraz z zespołem folwarcznym w miejscowości Ramułtowice,  w granicach 
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działki nr 40, obręb Ramułtowice. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały nr XXVIII/134/08 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Kostomłoty dla terenów położonych w obrębach Jenkowice, Kostomłoty, 
Piersno, Samborz, Zabłoto, przewidzianych pod lokalizację siłowni wiatrowych 
wraz z niezbędną infrastrukturą. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  uchylenia uchwały nr XXVIII/137/08 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany „miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów wsi Wichrów oraz terenów położonych w południowej części wsi 
Kostomłoty” dla lokalizacji siłowni wiatrowych wraz z niezbędną infrastrukturą. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/206/13 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 30 kwietnia 2013 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Kostomłoty. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na częściowe rozwiązanie umowy 
nieodpłatnego przekazania własności nieruchomości i na przeniesienie 
własności  nieruchomości oznaczonej jako działki nr 76/5 i 76/6 obręb 
Budziszów na Skarb Państwa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  numerem działki 70/27 o pow. 
0,04925 ha. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty na komórkę zlokalizowaną na działce oznaczonej nr ewidencyjnym 
70/27. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie 
wsi Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  numerem działki 70/30 o 
pow. 0,0385 ha. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty na komórkę zlokalizowaną na działce oznaczonej nr ewidencyjnym 
70/27. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Obsługi 
Szkół w Kostomłotach. 

22. Sprawy bieżące. 
23. Zakończenie obrad L sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  zmiany 
uchwały nr XXXVI/206/13 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 30 kwietnia 2013 r. w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania 
z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Kostomłoty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Uchwała była 
wycofywana na ostaniej sesji, uzupełniana. Czy są pytania? Nie widzę. Zamykam 
dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały proszę 
o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
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Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie zmiany 
uchwały nr XXXVI/206/13 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 30 kwietnia 2013 r. w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania 
z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Kostomłoty została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na częściowe rozwiązanie umowy nieodpłatnego przekazania własności 
nieruchomości i na przeniesienie własności  nieruchomości oznaczonej jako działki nr 
76/5 i 76/6 obręb Budziszów na Skarb Państwa. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie 
widzę. Wszystkie uchwały były omawiane na komisji wspólnej. Zamykam dyskusję. 
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały proszę o 
podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie 
wyrażenia zgody na częściowe rozwiązanie umowy nieodpłatnego przekazania własności 
nieruchomości i na przeniesienie własności  nieruchomości oznaczonej jako działki nr 
76/5 i 76/6 obręb Budziszów na Skarb Państwa została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  
numerem działki 70/27 o pow. 0,04925 ha. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie 
widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  
numerem działki 70/27 o pow. 0,04925 ha została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 18. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na komórkę zlokalizowaną na działce 
oznaczonej nr ewidencyjnym 70/27. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie 
widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie  
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wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na komórkę zlokalizowaną na działce 
oznaczonej nr ewidencyjnym 70/27 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 19. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  
numerem działki 70/30 o pow. 0,0385 ha. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie 
widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie  
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  
numerem działki 70/30 o pow. 0,0385 ha została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 20. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na komórkę zlokalizowaną na działce 
oznaczonej nr ewidencyjnym 70/27. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Tutaj jest chyba błąd w nr działki. Proszę 
pana sekretarza o sprawdzenie.  
 
Sekretarz Gminy Andrzej Suropek – Przez 27. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie 
widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie  
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na komórkę zlokalizowaną na działce 
oznaczonej nr ewidencyjnym 70/27 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 21. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  
uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Kostomłotach. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Otwieram dyskusję. Czy są pytania?  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Obiecałem obecność pani dyrektor, ale z ważnych 
powodów nie mogła być. Chciałem powiedzieć, że oprócz zmian kosmetycznych są 
poważne zmiany, które dotyczą uregulowania zakresu kompetencji. Wszystkie sprawy 
kadrowe zostały delegowane do szkół, czyli każda szkoła prowadzi swoje kadry i również 
wynika to z potrzeby robienia sprawozdawczości oraz prowadzenia tych spraw, które 
związane są z SIO. To są informacje, które w sposób decydujący wpływają np. na 
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wysokość subwencji. I w tym zakresie ten zapis statutowy będzie zobowiązywał do 
określonych działań. Poza tym, jest również tam mowa o sposobie opieki nad dziećmi do 
lat 3, bo takowe pojawiają się w grupach przedszkolnych. Zawsze zdajemy państwu 
sprawozdanie, jak to jest, jeśli chodzi o wynagrodzenie nauczycieli. Mówimy tutaj o 
średniej płacy nauczycieli. Będzie to również w statucie uregulowane. Jest uregulowane, 
jeśli chodzi o ewidencję w sprawie średnich wynagrodzeń nauczycieli w danej placówce.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Otwieram dyskusję. Czy są pytania?  
 
Mariusz Żałobniak – GOOSz przejmie sprawy kadrowe dyrektorów, natomiast sprawy 
kadrowe pracowników będą dalej w szkołach prowadzone?  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Teczki dyrektorów będą leżały w GOOSz a sprawy kadrowe 
w szkołach (pozostałych pracowników). 
 
Mariusz Żałobniak – Czy to nie będzie utrudnienie, skoro w którymś z punktów zapis 
mówi, że  należy do GOOSz-u  naliczanie wynagrodzeń pracowników jednostek objętych 
obsługą oraz ich rozliczanie z ZUS-em i Urzędem Skarbowym, skoro sprawy kadrowe 
pracowników będą w szkołach. 
  
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Ja w tej chwili czytając to i przypominając sobie rozmowę 
chciałem szanownych radnych przeprosić w tym zakresie, być może udzieliłem tutaj 
błędnej informacji. Muszę to sprawdzić.  
 
Mariusz Żałobniak – Pkt 21 w § 3. Rozumiem, że cała współpraca wszystkich jednostek i 
UG będzie przeprowadzana przez GOOSz? 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Chciałem przeprosić  radnych i udzielić odpowiedzi na 
pytania. Teczki wszystkich pracowników będą w GOOSz-u. Natomiast odpowiadając na 
drugie pytanie – współpraca dotyczy tylko oświaty (szkół). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. 
Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 13 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie  
uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Kostomłotach została podjęta 
jednogłośnie.  
 
Ad. 22. 
Zofia Heller-Sypek – Proszę radnych o pozostanie po sesji. 
 
Józef Osowski - Dostaliśmy zaproszenie na konkurs Turniej Wsi. Tutaj jest zapis - dzieci 
do lat 15. Wcześniej było tak, że uczestnikami były dzieci, które chodziły do gimnazjum.  
 
Justyna Raczyńska- Odkąd ja biorę udział, to było, że dzieci do lat 15. Jeśli są jakieś 
uwagi, to można to zmienić.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Pamiętajmy, że regulamin opracowuje GOK i 
jest on stosowany na wszystkich turniejach. Jeśli komisja ustaliła, że do lat 15, to 
niestety ten regulamin trzeba poprawić i rozesłać do wszystkich sołtysów, którzy biorą 
udział w  turnieju., żeby były sprawy jasne. Wniosek proszę skierować do pani dyrektor 
GOK-u. 
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Karol Stafiński – Wniosek radnego  jest bardziej czytelny, że do końca gimnazjum.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Miesiąc lipiec i sierpień jest przerwą dla nas. 
Najbliższa sesja będzie 2 września, chyba że, będzie potrzeba i będę zwoływać sesję 
nadzwyczajną.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Kolejna rozprawa dotycząca dachu na gimnazjum odbędzie 
się 21 lipca. Informacje przekażę.  
 
Karol Stafiński przekazał informację dotyczącą organizacji turnieju trampkarzy i mini 
mistrzostw seniorów w Piotrowicach. 
 
Ad.23  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ogłaszam zakończenie L sesji rady gminy. 
 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska 
 
Sesja trwała od godz. 14.50 do godzi. 16.25. 
 
 
 
 
 

 
 
 

Załącznik nr 1 do protokołu 
 

 
SPRAWOZDANIE WÓJTA 

z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty podjętych na 
XLIX sesji w dniu 27 maja 2014 r.   

 
 

1. Uchwała Nr XLIX/285/14 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Kostomłoty 
za 2013 r. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 

2. Uchwała Nr XLIX/286/14 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kostomłoty 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2013 rok. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 

3. Uchwała Nr XLIX/287/14 w sprawie budżetu gminy Kostomłoty na rok 2014.  
 Plan po zmianach: 
 - dochody budżetu gminy 21.119.808,25 zł 
 - wydatki budżetu gminy 23.348.425,25 zł. 

Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
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